
 

 

 
 

11. 03. 2025 
Karlovy Vary 

 
 

Zápis z jednání Komise pro bezpečnost a zajištění  
veřejného pořádku ve městě 

 
 
Jednání Komise pro bezpečnost a zajištění veřejného pořádku ve městě  se uskutečnilo 
v pondělí 10. 03. 2025 od 14:00 do  16:15 hodin, v zasedací místnosti ve II. patře budovy 
Městské policie Karlovy Vary, ul. Moskevská 34, Karlovy Vary 360 01. 
 
Přítomni: Jakub Žikeš, Zdeňka Batíková, Martin Mareš, Dis., Jan Fikrt, Dis., Roman Bilský, Ing. 
Tomáš Matějček 
 
Omluveni: Bc. Albert Tošovský, 
 
Neomluveni:  
 
Hosté: Bc. Marcel Vlasák, MBA  
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení jednání a schválení programu 
 

2. Projednání stabilizace personálního stavu strážníků městské policie za účasti paní 
primátorky  
 

3. Systém kontrol vjezdu na T. G. M. 
 

4. Aktuální situace projektu CAM car – velitel MP 
 

5. Aktuální situace kolem nočních barů v centru města – velitel MP 
 

6. Výroční zpráva o činnosti městské policie v roce 2024 - velitel MP  
 

7. Vytipování nové vhodné lokality pro působení Nízkoprahového zařízení pro děti a 
mládež Armády spásy 
 

8. Diskuse, usnesení, závěr 
 



 

 

Jednání zahájil a řídil předseda komise pan Jakub Žikeš. 
 
1. Zahájení jednání a schválení programu  
 
Z důvodu omluvy paní primátorky, byl z programu stažen bod č. 2. Navržený program byl 
všemi přítomnými členy komise schválen. 
 
2. Projednání stabilizace personálního stavu strážníků městské policie za účasti paní 

primátorky  
 
Bod byl stažen z programu a přesunut na další jednání komise.  
Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 
3. Systém kontrol vjezdu na T. G. M.  
 
M. Vlasák vysvětlil přítomným systém zónové kontroly dopravy v klidu včetně cílených 
kontrol vybraných lokalit s ohledem na aktuální dopravní situaci a podněty občanů. Pro 
představu předložil tabulku řešených dopravních přestupků v 5ti nejfrekventovanějších 
pěších zónách za rok 2024: 1. Vřídelní 385, 2. Lázeňská 298, 3. T. G. Masaryka 214, 4. 
Zeyerova 113 a 5. Stará Louka 35. 
 
Diskuse k možné toleranci v pěších zónách v době zásobování, tedy do 10 hodin, poukázala 
na skutečnost, že v případě stížností musí kontrolní orgán na podněty reagovat a rovněž na 
problém zneužívání případné tolerance řidiči, kteří k lokalitě nemají žádný pracovní vztah, 
pouze pěší zónu zneužívají k parkování. 
 
Městská policie bude sledovat aktuální stav dopravní zátěže v ulici T. G. Masaryka a jeho 
vyhodnocení předloží komisi k posouzení. 
 
Hlasování: Pro 5, proti 1, zdržel se 0   

 
4. Aktuální situace projektu CAM-CAR  

 
M. Vlasák okomentoval aktuální stav zkušebního provozu CAM-CAR a na zápisu z technických 
porad MP vysvětlil testování technologií a komunikaci s dalšími odbory MM s tím, že ostrá 
data zatím nemá městská policie od magistrátu k dispozici.  
 
Z. Batíková vznesla dotaz k instalaci nových parkovacích automatů s klávesnicemi, které 
zdržují řidiče. M. Vlasák vysvětlil, že systém bez zadání RZ nemůže fungovat a tyto typy PA 
jsou podmínkou. Proces zakoupení elektronického parkovacího lístku lze urychlit přes 
aplikaci DPKV.  
 



 

 

J. Žikeš v diskusi navrhl využití systému EasyPark používaný v Praze, který řidičům poskytuje 
potřebný komfort parkování, což by mělo zvýšit motivaci pro přechod na tento druh úhrady 
parkovného. Komise navrhuje RM pověřit ředitele DPKV prověřením této možnosti. 
 
Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
5. Aktuální situace kolem nočních barů v centru města  

 
M. Vlasák představil systém kontrol dotčené lokality, která probíhá každý víkend (SO a NE po 
2:00 hodině ranní) s cílem ověřit, zda podniky dodržují zavírací dobu. Všechny podniky v této 
době mají uzamčené vstupy do objektu. V případě podezření na přítomnost hostů je podnik 
monitorován OPIS MP s cílem vytěžení odcházejících hostů. Na základě svědecké výpovědi 
jsou zjištění MP předána správnímu orgánu. MP však naráží na domluvu hostů s podnikateli a 
účelové výpovědi, přesto se tento systém kontrol osvědčil. Nad rámec standardních 
pravidelných kontrol probíhají akce zaměřené na alkohol podávaný osobám mladším 18ti let 
a součinností akce, které MP plánuje s dalšími subjekty. Proběhly již akce v součinnosti 
s Celní správou a Policií ČR, v plánu jsou akce s HZS a stavebním úřadem. Závěrem byly 
komisi puštěny záběry z těchto akcí, v nichž bude MP pokračovat, byť jsou časově, 
personálně a finančně nákladné. Komise vzala informaci o kontrole nočních podniků na 
vědomí. 
 
Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0  
  
6. Výroční zpráva o činnosti městské policie v roce 2024  

 
M. Vlasák informoval komisi o zásadních bodech výroční zprávy, kterou měli členové komise 
s předstihem  k dispozici. V diskusi k problémům s bezdomovci a převozy na PZS byla komise 
informována o aktivitě paní primátorky v rámci Komory primátorů statutárních měst týkající 
se petice k řešení problémů s nepřizpůsobivými občany ve městech. Petice připravená 
legislativní skupinou Kolegia ředitelů městských policií statutárních měst a hl. města Prahy ve 
spolupráci se SMO ČR a poslankyní Renatou Oulehlovou postihuje problém dalšího 
„změkčování“ práva, institutu zákazu pobytu a domovského práva. 
Komise vzala zprávu na vědomí a doporučila její schválení v RM 

 
Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0  

 
7. Vytipování nové vhodné lokality pro působení Nízkoprahového zařízení pro děti a 

mládež Armády spásy 
 
Vzhledem k plánované rekonstrukci objektu ubytovna Úvalská dojde k ukončení nájmu 
Armádě spásy, která zde provozuje úspěšně několik let nízkoprahové zařízení. Z pohledu 



 

 

preventivního působení na děti ze sociálně postižených rodin se jeví jako vhodné vytipovat 
lokalitu s vyšším výskytem těchto rodin včetně vhodného prostoru v majetku města.  
Komise navrhuje RM pověřit odbor sociálních věcí ve spolupráci s odborem majetku 
vytipováním vhodného prostoru pro zřízení nízkoprahového zařízení. 
 
Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0  
 
Poznámka: Z jednání se omluvil v 16:05 hodin R. Bilský 
 
8.  Diskuse, různé,  závěr 
 
J. Fikrt navrhl zakoupení AED pro SDH Tašovice, SDH S. Role a OO PČR – Rybáře. Komise 
rozhodla o přesunutí tohoto bodu na další jednání s tím, že na něj bude pozván Bc. Radek 
Hess, Zdravotnická záchranná služba Karlovarského kraje 
 
Navržený termín pro příští jednání komise 07. 04. 2025 ve 14:00 hodin. 
 
 
Komise schválila zápis z řádného jednání dne 10. 03. 2025. 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0  
 
 
Předseda Jakub Žikeš ukončil řádné jednání komise v 16:15 hodin. 
 
 

Dne:    ………………… 

Zapsal: Marcel Vlasák _____________________ 

 

_____________________ 

Jakub Žikeš 

předseda komise 

 
 
 
 
 
 

 
 



 

 

 
 


